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1. Jakie są możliwości zrealizowania przeez gminę kładki rowerowej na przeprawie przez Kanał 
Gliwicki, jakie są warunki zrealizowania tego zadania? Jaki byłby szacowany koszt tej 
inwestycji? Realizacja odcinka ścieżki rowerowej od ulicy Królowej Jadwigi do wjazdu na 

ścieżkę rowerową na ulicy Przyjźani zamknąłby ciąg rowerowy pomiędzy osiedlem Piastów 
i Blachownią. 

2. Przy ulicy .B. Krzywoustego na terenie nowo zrealizowanej inwestycji uschły nowoposadzone 

drzewa. Proszę o ich wymiany w drodze gwarancji. Mieszkańcy zwracają uwagę, że jest to 

kolejna inwestycja, gdzie zadanie polegające na zasadzeniu młodych drzew kończy się ich 

uschnięciem. Innym przykładem jest plac Jana Surzyckiego. Czy na pewno jest to właściwy 
sposób projektowania ,zielonych .nasadzeń w nowych miejscach? 

3. Czy przy ulicy Niemcewicza planowane jest umiejscowenie zielonych nasadzen?"Jeśli tak to 
kiedy? 


